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Generalforsamling 22. marts 2023 

Bestyrelsen: 

Sidste års generalforsamling 23. marts 2022 

Bestyrelses konstituerede sig den 7. april med udover 3 nye medlemmer. 

Vi har afholdt 10 bestyrelsesmøder af ca 2 timers varighed, samt fællesmøder med instruktører og 

frivillige. 

Af væsentlige ting i bestyrelsen vedtog vi ret hurtigt en arbejdsform, der medvirkede at vi ikke alle 

skulle deltage i alting (uddelegerede opgaver med løbende information i gruppe på facebook) 

Vi besluttede også at vores møder helst ikke skulle vare mere end 2 timer og hvis vi ikke nåede det 

hele forsatte dagsordenen på efterfølgende møde  

Det var rigtig trygt at have de 2 gamle bestyrelsesmedlemmer og Nina til at håndhæve vi plejer i 

forhold til årets gang og meget andet 

Vigtige begivenheder i årets løb 

Vores Coronafest i Houlkær hallen, som blev en gevaldig succes ikke mindst takket være Jytte og 

Benny fra bestyrelsen, der lagde mange kræfter i 

Som afslutning på sæsonen var der også tilskud eller mad på klubbens regning 

Vi har fået ny hjemmeside for at sikre let og god information til klubbens medlemmer med 

løbende opdateringer 



Som følge af den nye hjemmeside har vi valgt ikke at trykke pjecer som tidligere, da de ofte var 

delvist uaktuelle når de kom fra trykken. 

Vi har også intensiveret brugen af Facebook hvor Nina fortæller om livets gang i foreningen 

Samlet set har disse ting har medført at vi har brugt rigtig mange penge - ca 80000 ud over den 

sædvanlige drift, men samtidig er det også vigtigt at bemærke at klubben havde midlerne til netop 

at sikre igangsætning efter corona, så når vi ser på kassebeholdningen før og efter corona er den 

nu stort set på niveau  

Vi har desværre måttet lukke onsdag eftermiddagsholdet på Nordre skole da vi ikke kunne skaffe 

instruktør – heldigvis har de fleste medlemmer fundet sig til rette på øvrige hold ––  vi følger 

belastningen på lokalerne nøje, så der er plads til alle 

Vi har startet et yogahold op på nordre skole – desværre ikke med ret stor tilslutning (Vi evaluerer 

løbende da det jo helst skal løbe rundt i sig selv) men det er legalt langsom start 

Desuden har vores yoga instruktør Hanne startet et mande yoga hold op 8 gange før jul og 8 gange 

efter jul – her har der været god tilslutning 

TRX/spinning holdet – har vi fokus på grund af forholdsvis få medlemmer – vi har forsøgt målrettet 

at få flere medlemmer, men det er op af bakke 

Vores foredrag på seniorhøjskolen er også værd at fremhæve – Planlægningsgruppen med Arne 

som formand har gjort et fantastisk arbejde med at planlægge mange varierede og spændende 

foredrag – det er imponerende at det er muligt at skaffe så mange gode foredrag 

Kurser har vi også haft en del af såvel for instruktører, som for medlemmer af bestyrelsen. Deraf 

en del kørselsgodtgørelse 

Vi håber det kommer medlemmerne tilgode 

Igangværende og kommende: 

Forsøge at finde instruktører i første omgang til Rygholdet tirsdag vi har forhandlinger igang 

Forsøge at finde balance i Hannes opgaver i øjeblikket har hun 3 hold lige efter hinanden torsdag 

eftermiddag – hvilket er for meget for en person 

Derfor flytter vi yoga til Højskolen og tidsmæssigt placere det formiddag. Der bliver tale om blid 

yoga hvor alle kan være med. 

I samarbejde med Sport på Tværs vil vi forsøge at etablere en årlig event med forskellige tilbud, 

som ikke gives i dag så vi sammen kan udforske muligheder og finde ud af hvilke tilbud vi skal satse 

på fremover 

Balancen imellem udbud og efterspørgsel har vi fokus på – det er sådan at de fleste hold ikke kan 

løbe rundt uden mindst 10 betalende medlemmer  



Vi har desuden fulgt op på evalueringen vi havde på seniorhøjskolen hvor der kom ønsker og 

forslag frem – Blandt andet opdeling af betaling i 2. 

Inflationen vil ligeledes være i fokus 

Taknemmelig 

Stor tak til medlemmerne, som loyalt bakker op om vores forening – det er skønt at mødes med 

jer både i krop og kultur og rundt omkring hvor vi færdes hver især  

Tak for det store arbejde de frivillige udfører i løbet af året – det var ikke gået uden jer 

Og sidst men ikke mindst tak til bestyrelsen for jeres engagement og lyst til fortsat at udvikle 

klubben 

Tak til Arne som har udført dirigentrollen på flotteste vis  

Pia Bygum 

Formand 


